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P r o t o k  ó ł  Nr XXIV/2012 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 27 września 2012r. w sali Urzędu Gminy  
w Kotlinie w godz. od 900 do 1045 

 
 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
               Otwarcia XXIV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady  Czesław 
Moch witając: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała 
Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Walentego 
Kwaśniewskiego, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na 
ustawowy skład  15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Porządek obrad. 
                 Na pytanie Przewodniczącego Rady czy są wnioski czy uwagi do porządku obrad 
przesłanego radnym w zawiadomieniu o sesji uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjecie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXIII 
    sesji Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXIII sesji Rady oraz  
    z wykonania uchwał Rady. 
7. Podjecie uchwał w sprawie: 
    - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Woli Książęcej, 
    - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Racendowie, 
    - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Kotlinie, 
    - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Kurcewie, 
    - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Orpiszewku, 
    - wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Kotlinie, 
    - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok, 
    - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXIII sesji Rady. 

 10. Zamknięcie obrad. 
 
ad.3 Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 
                 Protokół z XXIII sesji Rady Gminy wyłożony do wglądu w czasie posiedzeń  
komisji Rady Gminy w dniu 26 września br., obecnie na sesji oraz w biurze Rady przyjęto 
jednogłośnie 15 głosami „za”. 
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ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
               Interpelacje i zapytania zgłoszone przez radnych. 
Radny Bogdan Pacholak wnioskował o wycięcie krzaków przy skrzyżowaniu dróg Racendów 
– Parzew i Racendów – Sławoszew, które ograniczają widoczność szczególnie od strony 
Sławoszewa. 
Radny Krzysztof Szyszka  wnioskował o wycięcie krzaków przy ul. Kościuszki po prawej 
stronie  przed przejazdem kolejowym jadąc z Kotlina do Wilczy. 
Radny Szczepan Szymczak wnioskował o: 
- naprawienie przeciętego asfaltu na skrzyżowaniu dróg Magnuszewice – Wyszki, 
- naprawienie studzienki kanalizacyjnej w Magnuszewicach przy sklepie pana Nowaczyka,  
- zamontowanie barierki ochronnej przy chodniku w Magnuszewicach przy plebanii, od strony  
  kościoła. 
Radny Szymczak pytał: 
 -  co dalej z boiskiem sportowym w Magnuszewicach? 
 -  dlaczego w obchodach Roku Księdza  Stanisława Rymarkiewicza  nie biorą udziału księża  
    z parafii z terenu gminy Kotlin? 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że księża zapraszani są na uroczystą sesję z okazji  Święta 
Niepodległości przypadającego w dniu 11 listopada i tak będzie także w tym roku.  
Rada Gminy nie miała nic wspólnego  z organizowaniem uroczystości  poświęcenia 
odnowionego grobowca Ks. Rymarkiewicza, bowiem organizował to Społeczny Komitet 
Obchodów. 
Radny Maciej Skowron – mówiąc, że przy niektórych ulicach  świeci co druga lampa uliczna  
wnioskował, aby z racji oszczędności wprowadzić to także na innych ulicach na których gdy 
jedzie się nocą jest tak jasno jak w dzień. 
Radny Jerzy Szymczak  wnioskował o: 
- wyczyszczenie kratki ściekowej na ul. Dworcowej przy sklepie ABC, 
- naprawienie studzienki kanalizacyjnej na ul. Spółdzielców mówiąc, że do tej pory  nic nie  
  zrobiono żeby to funkcjonowało, 
- naprawienie kranu przy posesji pana Rożka przy ul. Kosińskiego z którego intensywnie kapie  
  woda. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak pogratulował Wójtowi za organizację Święta Kotlina           
i Święta Pomidora i prosił o kontynuowanie tej imprezy. 
Radny Szymkowiak poinformował, że ścięto 17 tui i cyprysów przy Szkole Podstawowej         
w Kotlinie, które posadził wspólnie z ówczesnym dyr. Szkoły panem Wiłą. Radny informował, 
że tuje nie ocierają elewacji budynku szkoły, nie grożą przewróceniem się i nie ma izb 
lekcyjnych od strony gdzie rosną, a są tam korytarze i ubikacje. 
Radny Szymkowiak wnioskował , aby reklamować u wykonawcy ułożenie trawy na Orliku, 
ponieważ w 3 miejscach odwarstwia się warstwa trawy. 
Radny Szymkowiak prosił Wójta o przedstawienie jak dalej wyglądać będą obchody Roku 
Księdza Stanisława Rymarkiewicza. Radny poinformował, że na uroczystość poświęcenia 
grobowca Ks. Rymarkiewicza proszeni byli wszyscy księża z gminy. 
Radny Mirosław Twardowski pytał – kiedy zostanie  zakończone utwardzenie drogi               
w Wyszkach Górach do posesji pani Kąkolewicz? 
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ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXIII sesji Rady. 
                Przewodniczący poinformował, że oprócz stałych czynności przypisanych 
Przewodniczącemu w okresie od XXIII  uczestniczył w komisji do spraw oceny ogrodów  
w gminie Kotlin  w ogłoszonym przez Wójta Gminy   konkursie „Piękno Naszej Gminy”. 
Brał udział w uroczystości jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego organizowanego przez 
Urząd Gminy, w sesji Rady Powiatu w Jarocinie,  dożynkach powiatowo gminnych           w 
Jaraczewie i w uroczystości 80 lecia OSP w Sławoszewie. 
Poza tym uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych i  uczestniczył w posiedzeniu 
Komisji  Oświaty w dniu wczorajszym. 
Do informacji Przewodniczącego Rady nie wniesiono uwag. 
 
ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXIII sesji Rady oraz            
z wykonania uchwał Rady. 
               Informacja o realizacji uchwał podjętych na XXIII sesji Rady i o wydanych 
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym przedstawiona przez Wójta stanowi załącznik do 
protokołu. 
W okresie międzysesyjnym Wójt wydał 3 zarządzenia. Jedno  w sprawie zmiany budżetu 
Gminy w związku ze zwiększeniem przez Wojewodę dotacji celowej w kwocie 47.793,- zł                    
z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych i zasiłków okresowych oraz na 
dofinansowanie zakupu podręczników dla uczniów.  
Pozostałe to w sprawie powołania komisji do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym 
konkursie ofert na realizację  w roku 2012 zadania publicznego pod nazwą „Popularyzacja 
muzyki poprzez organizację festiwali, przeglądów i koncertów oraz w sprawie zasad zwrotu 
kosztów przejazdu uczniów niepełnosprawnych do szkół. 
               Informacja o zrealizowanych zadaniach w okresie międzysesyjnym przedstawiona 
przez Wójta stanowi załącznik do protokołu. 
Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 
- podpisał  umowę  z Przedsiębiorstwem Budowlano Handlowym „ Marzyński” z Jarocina na  
  wykonanie rozbudowy i przebudowy  istniejącego Domu Strażaka w Kotlinie, 
- dokonano odbioru końcowego  przebudowy drogi gminnej Wola Książęca Poniatówka, 
- dokonano wyboru firmy Zakład Instalacji Sanitarnych i Budownictwa Drogowego Zbigniew 
  Świerkot z Wrocławia  na remont kolektora sanitarnego w Kotlinie, 
- dokonano wyboru firmy ART.AUTO  Artur Łączyński z Ciechanowa  od której  w miesiącu  
   październiku br. zostanie dokonany  zakup samochodu  strażackiego dla OSP Wilcza, 
- dokonano otwarcia ofert  na budowę kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej, 
- dokonano otwarcia ofert  na udzielenie długoterminowego kredytu bankowego na  
  sfinansowanie remontu kolektora kanalizacji sanitarnej w Kotlinie i rozbudowę i przebudowę  
  Domu Strażaka w Kotlinie. 
Poza tym Wójt : 
- 1 września  uczestniczył w obchodach Dnia Kotlina i Święta Pomidora, 
- 3 września  uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Kotlinie, 
- uczestniczył w uroczystości jubileuszowej 50 -  lecia pożycia małżeńskiego, 
- brał udział w zebraniach sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego na 2013 rok, 
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- 15 września  obecny był na 80  - leciu OSP  w Sławoszewie. 
Do sprawozdania Wójta  nie wniesiono uwag. 
 
ad.7  Podjęcie uchwał. 
                 Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 
projektach uchwał. 
Zarówno Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała jak                             
i Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław Wodniczak 
przedstawili pozytywną opinię komisji co projektów uchwał będących w porządku obrad sesji. 
Podjęcie uchwał. 
Z sali obrad wyszedł radny Krzysztof Szyszka. 
Przewodniczący Rady odczytał kolejno uchwały poddając je pod głosowanie: 
1) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Woli Książęcej. 
    Uchwała Nr XXIV/117/2012 podjęta została  14 głosami „za”. 
2) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Racendowie. 
    Uchwała Nr XXIV/118/2012 podjęta została 14 głosami „za”. 
3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Kotlinie. 
    Uchwała Nr XXIV/119/2012 podjęta została 14 głosami „za”. 
4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Kurcewie. 
    Uchwała Nr XXIV/120/2012 podjęta została 14 głosami „za”. 
Na salę obrad powrócił radny Krzysztof Szyszka. 
5) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w Orpiszewku. 
     Uchwała Nr XXIV/121/2012 podjęta została 15 głosami ”za”. 
6) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
     Uchwała Nr XXIV/122/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
7)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok. 
     Uchwała nr XXIV/123/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
    Uchwała Nr XXIV/124/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.8 Wolne głosy i wnioski. 
                   Wnioski zgłosili i pytania zadali: 
Przewodniczący Rady Czesław Moch  wnioskował na prośbę jednej z mieszkanek 
Sławoszewa  o podcięcie drzew przy drodze  w Sławoszewie  - na zakręcie przy sali wiejskiej. 
Sołtys Beata Skowrońska  podziękowała Wójtowi za wyczyszczenie rowu przy drodze           
w Sławoszewie. 
Sołtys wnioskowała o: 
- wstawienie szyby w wiacie autobusowej w Sławoszewie, 
- naprawienie chodnika w Sławoszewie przy posesji p. Kierczyńskiej, 
- uzupełnienie nasadzenia drzew przy drodze Kotlin – Sucha, 
- ustawienie znaku „ skręt w prawo „ przy drodze Kotlin – Sucha w Sławoszewie przed posesją  
  Garbowicza, jadąc  od strony Kotlina, 
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- naprawienie  drogi  Kotlin – Sucha -  przed posesją pana Garbowicza jest uskok ok. 25 cm, 
- uzupełnienie pobocza przy drodze Kotlin – Sucha. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak  złożył na piśmie wniosek opiekuna świetlicy 
środowiskowej działającej przy Gimnazjum  im. Jana Pawła II w Kotlinie o zarezerwowanie  
środków  w wysokości przynajmniej 24 tys. zł umożliwiających kontynuację pracy z młodzieżą 
w roku 2013. Wniosek poparła dyr. Gimnazjum i radny odczytujący wniosek. 
Radny Szymkowiak  mówił, że wizytówką  Gminy Kotlin oprócz ketchupów są zespoły 
akordeonowe.  
Radny zapraszał w imieniu komitetu na zbliżający się Festiwal Solistów i Zespołów 
Akordeonowych w Kotlinie. 
Radny wyjaśnił, że koncert zespołu odbędzie się w pałacu w Dobrzycy, ponieważ  Dobrzyca za 
koncert oferuje noclegi dla artystów, gdzie Kotlin nie może zapewnić tych noclegów. 
Radny informował, że zespół występował  przy  czeskiej  granicy, gdzie byli przedstawiciele 9 
krajów, a  na 11 listopada br.  ponownie zapraszany jest do Klapkowic.  
Radny Szymkowiak mówił, że Rada Gminy nic nie wspomogła zespołu. Zespół ma  teczki do 
nut  nie Gminy Kotlin, a Powiatu Jarocińskiego. 
Radny uważał, że należy wspomóc  zespół, który boryka się z trudnościami. Nie mają pasków  
do akordeonów, a sprzęt, który posiadają jest 20 letni zakupiony przez Rolniczą Spółdzielnię 
Produkcyjną. Radny uważał, że należy znaleźć środki na wypromowanie i pomoc jeżeli zespół 
promuje gminę Kotlin. 
Zapotrzebowanie na sprzęt złoży dyr. Barański – mówił radny Szymkowiak. 
Radny  Szymkowiak  mówił, że  wiele emocji wzbudził ostatni artykuł, że 1 materac jest na 
400 dzieci. Radny przyznał, że  taka jest prawda. Radny zaznaczył, że nie mówi nic złego o 
paniach dyrektorkach. Chodzi o to, że dyrektorki nie mają  za co kupić sprzętu szkolnego, tego 
większego jak: skrzynie, odskocznie, kozioł. Zakup sprzętu wrzucony jest w dział zakupu 
pomocy naukowych, gdzie w pierwszej kolejności dyrektorki muszą zakupić kredę i gąbkę 
 i brakuje środków na zakup sprzętu. Materac był przykładem, a chodziło jeszcze o inne rzeczy 
i niech panie dyrektorki nie kłamią, bo wszyscy wf składają zapotrzebowanie  na sprzęt 
sportowy i nie można mówić, że nie składają. 
Radny Szymkowiak  wnioskował o znalezienie środków na sport  szkolny, aby pomóc w ten 
sposób dyrektorkom w zakupie tego, co jest w danej szkole potrzebne, aby nie zostać z pustymi 
salami  bez sprzętu. Chodzi o zakup: ławeczek, odskoczni, kozła, skoczni, zeskoku do skoku 
wzwyż , co kosztuje parę tysięcy złotych  jedno z tego sprzętu. 
Radny Szymkowiak  wnioskował o podłączenie domów nauczyciela przy ul. Konopnickiej      
z oddzielnego ujęcia wody od strony osiedla. Obecnie domy nauczyciela uzależnione są od 
szkoły  i  w przypadku awarii w szkole  bloki  pozbawione są wody. 
Radny Szymkowiak  wnioskował o zabezpieczenie  środków  na działalność ośrodka kultury    
z dniem 1 stycznia 2013r. tak, aby ośrodek  mógł robić jakieś poczynania w pozyskiwaniu 
instruktorów, czy organizowaniu imprez kulturalnych. 
Sołtys Marian Żurek wnioskował o: 
-  oczyszczenie rzeki Lutyni  i cieku wodnego Kotlinka od ujścia tego cieku, 
-  aby wystąpić do wyższych instancji w sprawie bobrów, które budują tamy na Kotlince,  
   przez co utrudnione będzie odprowadzanie czystej wody z oczyszczalni ścieków, 
-  zabezpieczenie zadaszeń przy sali wiejskiej i przy sanitariatach przy sali w Twardowie. 
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Radny Mirosław Twardowski  pytał – jak to się stało, że zebranie wiejskie w Wyszkach 
zwołano na godz. 1400 o której to godzinie ludzie wychodzą z pracy, a nie przyjeżdżają do 
domu, pozbawiając w ten sposób pewnej grupy społecznej uczestniczenia w zebraniu i czy 
będzie to tak praktykowane, czy był to wypadek przy pracy? 
Radny Bogdan Pacholak  mówił, że jadąc do Jarocina wszędzie trzeba płacić za postój 
samochodem. Zostawiając pieniądze, Gmina powinna za te środki  naprawić drogę dojazdową 
do Jarocina na której są wyrwy w jezdni. 
Przewodniczący Rady pytał – czy wnioski złożone do  projektu budżetu  Powiatu                    
w poprzednich latach i nie zrealizowane należy ponawiać, czy będą rozpatrywane ponownie? 
Radny Rady Powiatu Walenty Kwaśniewski odpowiedział, że należy złożyć ponownie nowy 
wniosek. 
Przewodniczący Rady zwracając się do Skarbnika Gminy mówił, że niektóre wnioski w roku 
ubiegłym były już tak załatwione, że na pewno w  roku następnym  będą załatwione w 100% 
wskazując  budowę drogi w Wilczy. 
Radny Dariusz Józefiak  wnioskował o podcięcie lip przy drodze Sławoszew – Racendów. 
Przewodniczący Rady poinformował, że mieszkańcy ul. Leśnej  mają pretensje o wycięcie 
dębów przy drodze Kotlin – Twardów. 
Radny Rady Powiatu Walenty Kwaśniewski poinformował, że wnioski do projektu budżetu 
Powiatu należy składać do 30 września br. a to, że jest jesień i są wykopki w Powiecie nie 
znaczy, że nie należy składać wniosków. Budżet Powiatu ktoś będzie  musiał złożyć, jakieś 
zadania do budżetu wejdą, a nie będzie ich wiele. Powiat bardzo mocno jest obciążony 
zakupem obiektu w Kotlinie i trwają  prace na wiaduktach, a roboty dodatkowe sięgną kilkuset  
tysięcy złotych, ponieważ w dokumentacji  zostały niektóre rzeczy pominięte, co nie jest winą 
ani Starosty ani  dyrektora Zarządu dróg. 
              Radny Kwaśniewski odniósł się do twierdzeń bardzo populistycznych jak określił 
radnego Szymkowiaka, że Rada Gminy nie pomagała zespołom akordeonowym, co jest 
nieprawdą. Zespoły grają na akordeonach odkupionych od RSP Kotlin na konto szkoły. 
Odkupiono jakie były i radny Kwaśniewski nie twierdził, że są nowe. 
Radny Kwaśniewski pytał – jaki jest status prawny, jaka jest forma prawna zespołów 
akordeonowych? Wójt i Rada dysponuje środkami finansowymi, ale w jaki sposób należy 
przekazywać środki zespołowi? 
Radny Kwaśniewski nie kwestionował, że zespoły przynoszą popularyzację Gminie Kotlin. 
Przypomniał, że zespołom  tym Gmina pomagała, bo gdy „zawaliła się” RSP, to Gmina 
przyjęła pana Barańskiego do pracy w Bibliotece. 
Na co radny Szymkowiak mówił, że  w tej chwili to jest mowa o szkole muzycznej, a nie o 
zespołach. 
Radny Kwaśniewski odpowiedział, że teraz to On mówi, a radny ma słuchać i nie przerywać. 
           Następnie radny Kwaśniewski mówił, że nieprawda jest, że Gmina  nie dbała o sport 
szkolny. Wszystkie wybudowane szkoły mają sale gimnastyczne. Co do wyposażenia, to ono 
się niszczy, ale  o tym nie może wiedzieć Wójt, bo Wójt tam koziołków nie robi. W związku     
z tym w odpowiednim czasie należy złożyć wnioski i nie wierzy, że w Gminie nie znajdzie się 
parę tysięcy złotych na zakup wyposażenia, tyle, że sposób i metoda załatwiania tych spraw 
jest taka jaka jest, a powinna  być inna. W szkole jest dyrektor, który odpowiada za szkołę, są 
nauczyciele, którzy powinni z dyrektorem rozmawiać. Radny  przyznał, że nie mówi tego po 
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to, aby bronić Wójta, bo Wójt nie potrzebuje, aby Kwaśniewski występował w roli Jego 
adwokata, ale mówi  o sprawach, które były, które są i będą. 
Zwracając się do radnych radny Kwaśniewski mówił, że przysłuchuje się od iluś sesji i są tylko 
życzenia, życzenia, a pan Szymkowiak w tym przewodzi, a prawda  jest taka, że radny 
Szymkowiak nie czyta dokumentów, bo na poprzedniej sesji Rada uchwaliła kredyty i te 
kredyty ta Gmina  spłacała będzie 2,5 kadencji do 2022 roku. W związku z tym z żądaniami, 
aby Wójt zabezpieczył  Bóg wie jaką kasę na działania domu kultury i inne działalności są 
takie jakie są i nie znajdują pokrycia  w możliwościach finansowych tej Gminy  przez  
najbliższe 10 lat. Podobnie jest w Powiecie, w Gminie: Jarocin,  Czermin, Dobrzyca, bo po 
prostu są takie realia. 
Radny Szymkowiak  zabierając głos powiedział, że radny Kwaśniewski  uwziął się na Niego, 
ale tak było historycznie i tak jest, tak będzie i tak prawdopodobnie pozostanie. 
Radny Szymkowiak wyjaśnił, że nie mówił, że Gmina nie pomagała w sporcie szkolnym, a 
mówił, że na chwilę obecną brakuje sprzętu, a nauczyciele rozmawiają o tym i co roku składają 
zapotrzebowanie. 
Mówiąc o zespołach akordeonowych nie powiedział, że Gmina  nie pomagała  tylko, że 
brakuje, a to już 20 lat minęło. 
Dalej radny Szymkowiak mówił, że poprzednik Wójta chwali się czego On dla kultury nie 
zrobił, a On żadnego placu  nie wybudował, a dzisiaj chodzi z wnukami na plac zabaw i to jest 
śmieszne. 
Po tej wypowiedzi radny Kwaśniewski roześmiał się głośno. 
Radny Szymkowiak zwracając się do radnego Kwaśniewskiego mówił, że śmieje się 
szyderczo, a tak postępował i zawsze mówił, że nigdy by tego nie wybudował. Radny 
Szymkowiak mówił, że Wójt Kwaśniewski nic nie zrobił dla tej gminy. 
Przewodniczący Rady prosił, aby w sposób taktowny zwracać się, aby nie było to ubliżanie. 
Radny Szymkowiak odpowiedział, że nie było to ubliżanie, a było to  wytknięcie błędu jakie 
robił poprzednik. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że plac zabaw wybudowany został przez poprzedniego 
Wójta. 
Radny Szymkowiak pytał – gdzie? Odpowiadając, że w Kotlinie ani 1. 
Radny Kwaśniewski chciał zabrać głos, ale radny Szymkowiak powiedział, że teraz to On 
mówi, a radny Kwaśniewski ma słuchać. 
Radny Szymkowiak twierdził, że radny Kwaśniewski nie słuchał  tego o czym mówił, 
ponieważ mówił o aktualnej sytuacji, a nie o tym co było w poprzednich latach. 
Radny Szczepan Szymczak po rozmowach z rodzicami dzieci, które przeszły z Magnuszewic 
do szkoły w Kotlinie prosił Wójta, aby przyjrzał się  pracy Rady Pedagogicznej w Szkole         
w Magnuszewicach. 
Radny Czesław Smoliński  wnioskował o namalowanie pasów przejście dla pieszych na 
drodze gminnej w Woli Książęcej przy  byłym skupie. 

 
ad.9 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
                    Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że: 
- wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie 
   na które na dzień dzisiejszy nie otrzymano odpowiedzi, 
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- wniosek o przycięcie gałęzi drzew wrastających w linie energetyczne przekazano do  
   ENERGA Operator Rejon Dystrybucji w Jarocinie,  
-  wniosek o renowację rzeki Lutynia wysłano do Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  
   w Poznaniu Oddział w Ostrowie Wlkp. 
- dyrektorom szkół przesłano pismo  informujące o wystąpieniu radnego Włodzimierza  
  Szymkowiaka w sprawie zakupu sprzętu sportowego i braku zajęć pozalekcyjnych  
  sportowych i ilości godzin na basenie, 
- pani dyrektor Przedszkola przesłano pismo informujące o wypowiedzi radnego Szymkowiaka  
  odnośnie placu zabaw przy Przedszkolu. 
  Wójt poinformował, że środki na zakup sprzętu sportowego jak i na urządzenie placu zabaw 
  przy Przedszkolu w Kotlinie można zaplanować w budżecie na 2013 rok. 
- dzieci z Racendowa od strony pana Wielgosza  dowożone są do szkoły autobusem, 
- wyrwy na wjeździe z ul. Powstańców Wlkp. do Banku Spółdzielczego zostały naprawione, 
- nad budową oświetlenia ulicznego przy ul. Reymonta i Słonecznej dyskutować można przy  
  projekcie budżetu na 2013 rok, 
- numeracja posesji w Wyszkach zostanie zakończona, 
- droga w Wyszkach Górach zostanie  naprawiona gruzem z rozbiórki rządcówki w Woli  
  Książęcej, 
- wniosek o budowę drogi Twardów Osady – Racendów rozpatrywany może być przy wyborze 
  drogi transportu rolniczego na 2013 rok, 
- na budowę rurociągu od ul.  Ks. Rymarkiewicza do ul. Leśnej opracowana jest  
  dokumentacja, 
- tablice informacyjne na sołectwa będą, obecnie jest  już 12, a będzie jeszcze 8, 
- ścieżka rowerowa budowana obecnie jest przy drodze nr 11 w Kotlinie, 
- czyszczenie rowów obecnie odbywa się przy drogach gminnych, a częściowo także przy  
  drogach powiatowych w Wilczy i w Sławoszewie,   
- odwodnienie  posesji w Wyszkach- w sprawie tej  w dniu 21 marca br. wysłano pismo do  
  GDDKiA w Poznaniu  z zapytaniem o możliwość wykorzystania istniejącego kolektora 
  burzowego do odwodnienia  posesji i przejęcia  kolektora celem wykorzystania go do  
  odwodnienia terenu przyległego do drogi krajowej  nr 11  i do dnia dzisiejszego nie ma 
  odpowiedzi w tej sprawie. Wysłane będzie pismo kolejne w tej sprawie, z tym, że należy 
  podjąć decyzję czy przyjmować to na utrzymanie Gminy. 
-  tablicę „Kotlin”  ustawiono przy drodze Racendów – Kotlin, 
- gryz na skrzyżowaniu ulic Twardowskiej i Ks. Rymarkiewicza usunięto, 
- od 1 października br. oczyszczany będzie ciek wodny Lubianka, 
- krzaki przy skrzyżowaniu dróg Racendów – Sławoszew i Racendów – Parzew zostały wycięte  
  przez pracowników Gminy, 
- obchody Roku Księdza Stanisława Rymarkiewicza zostaną zakończone odsłonięciem tablicy  
  pamiątkowej na postumencie ustawionym na terenie gminnym. Środki na ten cel pochodzić 
  będą z  Banku Spółdzielczego w Jarocinie i Banku Spółdzielczego w Pleszewie. Uroczystość 
  ta zaplanowana  jest na dzień 9 listopada br.  
 
ad.10 Zakończenie obrad. 
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                     Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXIV sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                                   Przewodniczący Rady 
 
                                                                                                      Czesław  Moch 
   
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


